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PROTOKÓŁ NR 0012.2.1.2019  
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 22 stycznia 2019r. 
 
I część  posiedzenia- Posiedzenie wyjazdowe- tereny inwestycyjne   

Czas posiedzenia:  godz. 13.00-14.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej                            
i Bezrobocia, oraz Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                           
i Przedsiębiorczości. 
 

II część  posiedzenia-sala nr 130A UM. 

Czas posiedzenia: godz. 14.35 – 15.40 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej                            
i Bezrobocia, oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Posiedzenie wyjazdowe-tereny inwestycyjne. 

4. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 11 grudnia 2018r. 

7.Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik, powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad wraz z autopoprawką został przyjęty głosami: za-4, przeciw–0, 
wstrzymujących się– 0.  
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Ad.4. 
Sprawy bieżące:  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Jeżeli chodzi o przetargi dotyczące inwestycji, które miały być w 2018r., czy są 
zakończone, czy są w trakcie? 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Inwestycje się zakończyły, a inwestycje o których mówiłem, to place zabaw które 
nie wyszły w tamtym roku, ponieważ były z budżetów obywatelskich. Nie chcemy 
rezygnować z tych zadań, tylko wprowadzamy na nowo do budżetu. Generalnie 
była taka zasada, że budżet obywatelski kończył się w danym roku, bo rok 
budżetowy się zakończył i już go nie ma i na nowo wprowadzamy to zadanie. 
Trzeba to traktować jako nową inwestycję.  
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
To jest sytuacja związana z siłowniami na świeżym powietrzu tj.siłownia na 
Zofiówce, w Bziu i siłownia w Szerokiej, to są dokładnie w/w zadania, ale w tym 
przypadku dwa z nich nie były z budżetów obywatelskich. 
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Czyli na nowo będą robione w przetargu? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak.  
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Jeśli chodzi o środki na ul.Wrzosową?  
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
To było z budżetu obywatelskiego. Jest to w uchwale budżetowej. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Byliśmy na terenach w Bziu na ul.Rolniczej i pytanie, czy pozostała jakaś działka 
obok Elplastu i firmy Gomar? Następnie była ul.Dębina i tereny miejskie i strefy 
ekonomicznej, a potem KWK „JAS-MOS”. Gdzie po części spojrzeliśmy na obszar. 
Moszczenica, czyli tereny Jastrzębskiej Spółki Kolejowej, ale również gminne, a 
także Ruptawa, gdzie była owczarnia. Natomiast, pytanie jest zasadnicze do pana 
Prezydenta, jako osoby która zarządza działami gospodarczymi tzn. jak pan widzi 
i gdzie są największe szanse z tych terenów, o których pan doskonale wie i pan 
widział? Jaka jest szansa, aby w tej kadencji powstały nowe miejsca pracy?  
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Największe szanse są tam, gdzie są przygotowane tereny i przystosowane do tego, 
aby przyjmować inwestorów i nie generować dodatkowych kosztów dla inwestora, 
które powodują wzrost kosztów inwestycji. Mam na myśli tereny Moszczenicy, 
gdzie tak naprawdę tereny, które mamy tj.Jastrzębskiej Spółki Kolejowej i nasz 
teren generują takie koszty przygotowania inwestycji, które żadnemu inwestorowi 
tak naprawdę się nie opłacają. Dlaczego nie ma zainteresowania tymi gruntami? 
Ponieważ mają gdzie indziej tereny, które wymagają mniejszego nakładu pracy                 
i finansów. Największe szanse mamy tam, gdzie nie ma terenów pogórniczych                                        
i zrestrukturyzowanych przez SRK, bo wszyscy wiemy, że SRK, to jest wyburzenie 
budynków do poziomu zero i praktycznie nic więcej.  Tutaj Dębina jest terenem 
ciekawym pod tym względem, ale ma też swoje minusy. Jest doskonałe połączenie 
z autostradą, DK81 i jest to dobrze komunikacyjnie rozwiązane, bo blisko jest 
droga Główna Południowa, która pozwala w szybkim tempie przemieścić się                         
w kierunku DK81, albo w kierunku autostrady. Wspomniane tereny są płaskie                     
i zielone, nie ma nic pod ziemią, co by przeszkadzało w jakiejkolwiek inwestycji 
potencjalnemu inwestorowi. Podjęliśmy pewne kroki na Dębinie, ponieważ widzimy 
zainteresowanie mniejszych firm szukających możliwości budowy mniejszej hali do 
produkcji różnych rzeczy, żeby tereny których jesteśmy właścicielem podzielić na 
mniejsze nieruchomości. Mamy tam dwie działki 2,5 ha i zrobiliśmy dwie działki 
20a… 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                          
i Przedsiębiorczości 
Pozostałe działki zostały w takiej samej formie. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Zaproponujemy to firmom, które są zainteresowane. 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                              
i Przedsiębiorczości 
Chcieliśmy skrócić czas oczekiwania. Jeżeli ktoś mówi, że chce mniejszą działkę, 
to wtedy proponujemy te dwie. Przy czym tam jest perspektywa dodatkowego 
dokupienia gruntu, więc jest to perspektywiczne, jeżeli ktoś uzna, że dobrze się 
rozwija firma, to dokupuje kolejne działki. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Z w/w ofertą wychodzimy do przedsiębiorców, którzy szukają takich miejsc. 
Natomiast, jest tylko jeden minus który odrzuca inwestorów, to zapach. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Wysypisko.  
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Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Nawet w zamkniętych halach jest to odczuwalne i może zimą nie, ale latem jest to 
bardzo odczuwalne i chyba nie możemy się spodziewać, że tam ktoś przyjdzie                    
z czystą produkcją czegokolwiek. Potencjał ma również Ruptawa. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Jest jeszcze Dębina tj.druga część, ponad 20 ha tj.Strefa Ekonomiczna i pytanie, 
czy to szansa, czy odwrotnie? Czy Strefa będzie skłonna cokolwiek zrobić dla 
Jastrzębia, czy nie, bo na razie nic nie robi dla Jastrzębia.  
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
W planach cały czas mamy razem z KSSE budowę drogi, która otworzy w głębi 
tereny, bo kształt tego jest nieregularny. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Chodzi o to, żeby to Strefa budowała? 
 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak, Strefa projektuje i częściowo finansuje. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Kiedy projekt ma się kończyć i kiedy będzie budowa? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Zostało to przesunięte ze względu na inwestora, bo tam też już jest konkretny 
inwestor, tylko zmienił decyzję co do lokalizacji tego tzn. nie działki w głębi, tylko 
chciałby bliżej drogi to budować, ale i tak droga jest konieczna, żeby uruchomić 
dalsze. Więc czekamy na decyzję inwestora, czy w ogóle będzie zainteresowany, 
żeby to podjąć.  
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Jak wygląda sprawa szkód górniczych na tym terenie? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie ma w tej chwili szkód. Jedynie zwałowisko z Pawłowic będzie w kierunku drogi 
Głównej Południowej tj.od Pawłowic w kierunku schroniska dla zwierząt i zalewiska. 
Natomiast Spółka ma to dopiero w planach i występuje do planu zagospodarowania 
przestrzennego i studium wykonalności o uwzględnienie tego w studium, bo nie 
mają już gdzie umieścić zwałowisk.  
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
To chyba teraz główny temat Spółki? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Jeden z głównych tematów. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Przechodzimy do tematu Moszczenicy. Moszczenica, to odrobina gruntów własności 
Miasta i grunty Jastrzębskiej Spółki Kolejowej. Teren był uzbrajany przez 
kilkanaście lat i po kawałku drogi, a w zeszłej kadencji nie było nawet metra drogi 
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i pytanie, co w tej kadencji na Moszczenicy? Jest plan, aby oczyścić ten teren. Tam 
jest potrzebna droga, żeby inwestorzy którzy chcieliby działki, a byli tacy 
inwestorzy z pewnością, ale odjechali, bo nie było dojazdu.  
 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
To nie do końca się zgadza panie Przewodniczący ze względu na to, że dojazd tam 
jest i może droga nie jest do końca utwardzona, ale w tej części, gdzie był inwestor 
tj.od ronda, to był dobry dojazd i mógł wejść, ale myślę, że z innych powodów 
zrezygnował.   
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Są dwa tematy tj.oczyszczenie działek i droga. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak. Dzisiaj jest otwarcie ofert, ponieważ był ogłoszony przetarg na przygotowanie 
terenu naszej działki, którą tam mamy. Nie wiem, czy są jakieś oferty, ale myślę, 
że ktoś się zgłosi do tego. Za tym pójdzie budowa części drogi, którą mamy od 
ronda do zakrętu, żeby zrobić dojazd i jak już wspominałem wielokrotnie, że do 
ul.A.Krajowej nie jesteśmy w stanie zrobić ul.Towarowej, póki nie będzie 
rozwiązany problem z budową kanalizacji od ul.A.Krajowej, a praktycznie od całego 
zlewiska ul.1 Maja, Zdroju. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Proponowałbym panie Prezydencie przyjąć plan na obecną kadencję co do 
Moszczenicy. Na kiedy pan przewiduje, że droga mogłaby być gotowa? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Mamy to w budżecie w tym roku. 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Tak, tylko wszystko zależy od tego, co Spółka zrobi z kanalizacją, bo Spółka ma w 
planie zrobić kanalizację  fi 1000 i jeżeli zrobimy tam drogę… 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Ale w pierwszej części nie ma tam takiego zagrożenia. 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Od ronda wzdłuż ul.Energetyków. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Musimy sobie jasno powiedzieć, gdzie są zagrożenia, a gdzie ich nie ma? 
Zakładam, że w pierwszej części nie ma zagrożeń? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie. Składaliśmy dwa projekty do Wojewody o dofinansowanie ul.Rolniczej                            
i ul.Towarowej. Dostaliśmy  dofinansowanie do ul.Rolniczej, a tutaj nie dostaliśmy, 
ale będziemy dalej składać. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Czyli, w tej chwili są pieniądze na odchwaszczenie i drogę? 
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Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Na drogę też są wpisane pieniądze w budżecie. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Zakładam, że w tym roku będzie przetarg i może w przyszłym roku ta droga 
będzie? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Mam nadzieję. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Jest druga część i tutaj są potrzebne rozmowy z JSW i Grupą Jastrzębskiej Spółki 
Węglowej po to, żeby ich stanowisko poznać, czy tez starać się jakoś wykreować, 
aby była możliwa ich inwestycja i potem drugą część zrobić. Bardzo bym chciał                    
i myślę, że Komisja również, aby to zrobić do końca tej kadencji i mielibyśmy L-kę 
zrobioną. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Jesteśmy po wstępnych rozmowach z JSW na wszystkie tematy i również na ten 
temat. Jesteśmy umówieni na spotkanie, aby o konkretnych inwestycjach 
porozmawiać tzn.co jest konieczne i kiedy jest do zrobienia, oraz ustalić 
harmonogram. 
  
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Co możemy powiedzieć o Ruptawie? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Część terenów jest prywatnych, a część terenów jest KOWR-u, czyli dawnej Agencji 
Rynku Rolnego. Z tego, co wiem, to właściciel chciał to sprzedać, ale chyba tez nie 
ma zainteresowania. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Teren „JAS-MOS-u” i tutaj temat Jastrzębskiej Spółki Kolejowej, bo tam są bariery, 
czy tutaj Miasto może pomóc i gdzie się może włączyć? Z jednej strony jest 
oczekiwanie na inwestora, który ponoć jeszcze jest, a z drugiej strony nasze 
posiedzenie wyjazdowe Komisji jeszcze w zeszłej kadencji, gdzie były ustalenia, że 
do końca 2018r. grunty z SRK miały trafić do JSK i to nie jest załatwione. W czym 
by tutaj Miasto mogło jeszcze pomóc, czy widzi pan taką możliwość? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Uzgodniliśmy już koncepcję, w jakim kierunku iść jeżeli chodzi o połączenie 
terenów drogą. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Czyli, wypowiedziała się Jastrzębska Spółka Kolejowa? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak i mamy uzgodnione, w jakim kierunku będziemy ogłaszali przetarg na 
wykonanie koncepcji. 
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Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Tutaj prosiłbym na przyszłą Komisję, jakby pan mógł przynieść plany i pokazać, 
jakie są założenia na dzień dzisiejszy do zrobienia tej koncepcji. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Oczywiście. Na jedną rzecz chciałem zwrócić uwagę, ponieważ były pomysły dot.  
ul.Połomskiej tj. tam, gdzie jest droga Główna Południowa, żeby wykupywać 
tereny i przygotowywać jako inwestycyjne, natomiast opiniowaliśmy teraz plan 
ruchu kopalni zespolonej Zofiówka, bo to już nie jest „JAS-MOS” i w tym rejonie 
planowane jest wydobycie na następne trzy lata i wystąpią bardzo duże szkody 
górnicze.   
 
Michał Urgoł-radny RM 
Chciałem zapytać, jeżeli chodzi o KWK „JAS-MOS”, jaki jest plan na tę chwilę? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Cały czas trwa procedura przekazania tego, natomiast żadnego sygnału z SRK w 
tej chwili nie mam. Robiliśmy tam podział gruntów, ponieważ oprócz Łaźni N2 jest 
jeszcze część terenów przyległych i zrobiony był podział, żeby JSK mogła 
swobodnie operować budynkiem po SIG-u. Decyzje są po stronie Ministerstwa, bo 
tutaj jest kwestia tego, czy przyjęte są założenia, które zostały tam 
przedstawione? Ogranicza nas to trochę, bo możemy nieodpłatnie przejąć w 
momencie, kiedy wykorzystamy to na cele gospodarcze, albo na cele społeczne. 
Nie możemy tego w żaden sposób odsprzedać, ani przekazać komuś do 
zarządzania, czy inwestowania. Jeżeli sprzedamy, to wszystko co zyskamy musimy 
zwrócić Spółce Restrukturyzacji Kopalń.  
 
Szymon Klimczak-radny RM 
W interpretacji przepisów ustawy o funkcjonowaniu górnictwa węgla kamiennego 
tj.art.23, oraz art.26, była mowa o tym, że cele gospodarcze można rozumieć 
nawet przez zbycie i nie słyszałem, żeby było to obwarowane zwrotem do SRK. 
Natomiast zakładając nawet, że zwrot do SRK by nastąpił, to wolę nie mieć z tego 
nic, ale żebyśmy mieli władztwo nad tą nieruchomością i ewentualnie kontrolować 
proces zbywania i oddania tego jakiemuś przedsiębiorcy. Drugi wątek, to wejście 
w jakąś spółkę i znalezienie innej formy prawnej, dla której można utworzyć 
płaszczyznę do działania. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Spółka Restrukturyzacji Kopalń interpretuje to w ten sposób, że nie można tego 
zbyć i pieniądze ze zbycia powinny trafić do SRK. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Nawet jeśli, to zakładając, że dostaliśmy coś za darmo, włożyliśmy w to pracę, ale 
trafi to finalnie do jakiegoś przedsiębiorcy, to mamy zysk w postaci …opłat 
publicznych… 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
A gdzie są pieniądze, które włożymy w utrzymanie tego i które tracimy na podatku 
od nieruchomości? 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Tak panie Prezydencie, ale czy tam będą jakieś koszty? 



8 
 

 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Oczywiście, że będą koszty zabezpieczenia i utrzymania tego budynku, bo to są 
koszty i teraz proszę to zderzyć z ustawą o finansach publicznych, to jest 
niegospodarność.    
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
To można uzasadnić panie Prezydencie, natomiast, to trwanie...  
 
Michał Urgoł-radny RM 
Zostało jeszcze do omówienia Bzie. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Tak, proszę jeszcze parę słów na temat ul.Rolniczej. 
 
Michał Urgoł-radny RM 
Pani wspomniała o tym, że druga działka jest wolna, ale zarezerwowana przez 
firmę, chciałem dopytać, czy można ją na dzień dzisiejszy kupić? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Tam są trzy działki. Jedna jest jeszcze do sprzedania i jest wolna, natomiast dwie 
są sprzedane. Firma deklarowała, że kupując dwie działki, a właściwie można 
powiedzieć, że grupa kapitałowa kupiła dwie nieruchomości z perspektywą, że 
trzecia być może będzie im również potrzebna.  
 
Michał Urgoł-radny RM 
Ale gdyby był ktoś chętny, to ma możliwość kupna tej działki, czy jest 
zarezerwowana dla tego inwestora? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie jest zarezerwowana, nie ma takiej możliwości.  
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Kto zajmuje się opieką nad inwestorami, jeżeli przychodzi przedsiębiorca do 
Urzędu Miasta, to gdzie byłby kierowany? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Do pani Pełnomocnik przede wszystkim, ale współpracujemy cały czas                                  
z przedsiębiorcami i inwestorami, spotykamy się i ja również. 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                          
i Przedsiębiorczości 
Pan Prezydent z racji rangi zazwyczaj odbywa pierwsze spotkanie, a później jest 
… Dodatkowo jeśli mogę uzupełnić, to jest taka zasada, w zeszłym roku 
spotkaliśmy się ze wszystkimi chętnymi biurami nieruchomości, bo nie mamy 
całego wachlarza terenów inwestycyjnych i też trudno dopasować do każdej 
preferencji i potrzeb, więc mamy stworzoną bazę nieruchomości. Każdorazowo, 
jak wpływa do nas zapytanie o jakikolwiek teren, halę, czy budynek, to rozsyłane 
jest to również do biur nieruchomości komercyjnych na takiej zasadzie, że jeżeli 
znajdują w swojej bazie taką ofertę, to przesyłają. Później kontaktujemy 
zainteresowanych tzn.jeżeli oferta spełnia wymogi takiego inwestora, to 
kontaktujemy już z biurem. Wychodzimy z takiego założenia, że nie chodzi w tej 
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polityce pro gospodarczej, żeby był wpływ ze sprzedaży nieruchomości do budżetu, 
bo to jest niewiele, natomiast chodzi o to, żeby jednak zatrzymać firmę. Taki  
model jest wypracowany i kilka razy takie nieruchomości były wyszukiwane. Rola 
Miasta kończy się na etapie kojarzenia. 
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Czy można w jakiś sposób policzyć tzn.ilu inwestorów przychodzi do was w ciągu 
kwartału i ile rozmów prowadzicie? Czy macie jakąś koncepcję poszukiwania  
inwestorów, czy tylko czekacie na Strefę Ekonomiczną? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie jestem w stanie policzyć, ile osób. 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                          
i Przedsiębiorczości 
Najczęściej przychodzi zapytanie ofertowe i jak mamy teren inwestycyjny, to nie 
ma takiego miesiąca, żeby nie wpływało zapytanie, ale zazwyczaj odbywa się to 
droga e-mailową.  
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Nie mówię już o formie, ale jak to wygląda w praktyce? 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Mniejsi przedsiębiorcy przychodzą i pytają o grunty. 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                          
i Przedsiębiorczości 
Generalnie najwięcej zapytań jest o mniejsze działki pod budowę hali, czy też 
dostępność… 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Dodatkowo o ulgi wynikające z naszej uchwały dotyczącej nowych inwestycji. 
 
Izabela Grela- Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Rozwoju Gospodarczego                          
i Przedsiębiorczości 
Natomiast, jeżeli chodzi o pozyskanie inwestora, to w związku z tym, że weszła w 
życie nowa ustawa i jesteśmy dużą Strefą Ekonomiczną, to naturalnie rośnie 
konkurencja samorządów i w związku z tym jako jednostka trudno jest nam  
konkurować na przykład z Rybnikiem. Nie mamy też takich środków budżetowych 
na promocję, żeby móc promować się na skalę krajową, dlatego zawiązaliśmy 
wstępną intencję z Godowem i Mszaną odnośnie tego, żeby rozpocząć w tym roku 
wspólną kampanię promocyjną. Wychodzimy z założenia, że oni mają tereny blisko 
autostrady A1, które są najbardziej atrakcyjne, a my mamy tereny w bliskim 
sąsiedztwie i zależy nam na tym, żeby mieszkańcy Jastrzębia mieli blisko do pracy 
i kwestia tego, czy Mszana przyjedzie do Jastrzębia, czy Jastrzębie do Mszany, to 
jest jakby drugorzędne. Dodatkowo rozmawialiśmy już z Państwową Agencją 
Inwestycji i Handlu o tym, że mamy taką koncepcję i wyrazili się, że jest to bardzo 
ciekawe. Jesteśmy na etapie przygotowania podziału tj.za co będzie 
odpowiedzialna każda z gmin tj.jaką część tego zadania będzie przejmowała i za 
co będzie odpowiadała? Oprócz tego, taką formą koncepcji jest zainteresowana 
Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna  i tutaj jeżeli braknie nam środków na 
kampanię ogólnopolską, to tutaj liczmy, że sięgniemy do ich budżetu. 
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Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z dnia 11 grudnia 2018r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik podziękował wszystkim za przybycie                   
i zakończył posiedzenie Komisji. 
 
 
 
Protokołowała 
 
Alicja Kogut                                               Przewodniczący Komisji 

Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 
 
 

TADEUSZ SŁAWIK 
 


